
 

 
 blad wordt gesubsidieerd door het stadsdeel. Zij doet dit uit de pot bewonersbudgetten. De geldstroom naar ons blad 

wordt ieder jaar wat kleiner. De subsidie voor dit jaar was evenveel als vorig jaar, toen we eigenlijk te kort kwamen. Het 
stadsdeel wees ons er op dat er verschillende andere instanties zijn die ook subsidie verlenen voor bewonersactiviteiten. Maar 
dat viel bitter tegen. Er worden zoveel mitsen en maren aan subsidie verbonden dat we er al gauw buiten vallen. Zo bleven er 
nog maar weinig mogelijkheden over om de begroting rond te krijgen. Een van die mogelijkheden is, het blad open te stellen 
voor adverteerders, maar dan word je een soort Echo of Stadsblad. Ook is de doelgroep, de middenstand van Holendrecht, daar 
te klein voor. Waar we wel veel van hebben in Holendrecht zijn woningen en de meeste daarvan worden beheerd door 
Woningcorporaties. Voorzichtig hebben we eens geïnformeerd bij enkele corporaties en men reageerde positief. De -
stichting Eigen H ons geholpen met een bedrag, waarmee ons bestaan voor dit jaar veilig is gesteld. We zijn ze daar 
innig dankbaar voor. Ook bij de corporaties Stadgenoot en Rochdale hebben we een verzoek voor financiële ondersteuning 
ingediend. Zijn deze bijdragen structureel? We weten het niet. Maar worden onze verzoeken gehonoreerd, evenals de nieuwe 
aanvraag bij het stadsdeel, dan kunnen we de Holendrechter ook in 2009 weer maken. Kent u meer potentiële subsidiegevers 
dan horen wij dat graag van u. Het gaat tenslotte ook om uw blad.  
 

 u ook de brief AMSTERDAM RENOVEERT DE METRO ontvangen? De eerste reactie was, daar gaan we weer. 
Weer gaat alles overhoop. Weer noodmaatregelen om perrons en treinen bereikbaar te maken, weer overal opbrekingen en dit 
nadat we jaren in de rommel zaten door de spoorverbreding die nog maar net achter de rug is. Het zag er allemaal zo netjes uit. 
Keurig betegelde onderdoorgangen die fris waren geschilderd en goed verlicht. Nauwelijks was het klaar of het Holendrecht-
station werd weer opgebroken voor de omschakeling naar NS station, en nu dit. Jammer! De vraag is: had dit niet voorkomen 
kunnen worden door een betere coördinatie. Uiteindelijk zullen we een mooi station krijgen, daar zijn we van overtuigd. Maar 
hadden deze werkzaamheden niet tegelijk kunnen gebeuren. Of gaat het alleen maar om werk en niet om de passagiers en 
omwonenden van de stations?  
 

  
 
 

 

 

 
 

 

 
Volleybalvereniging 
Arena traint iedere 
maandag- en donderdagavond. Sporthal Gaasperdam, tegen 
over SG Reigersbos, is de speelhal. 
 

Toernooien zijn er voor buurt-, werk- en vriendenteams. 
Elke maand zaterdagavond-toernooi.  
 

Buitenvolleybal is er in de zomervakantie op elke 
maandagavond. Gratis vanaf 19.30 uur op het strand van 
Gein bij Ballorig, groot rood gebouw. 

 

 
 
Recreanten spelen op maandag- en donderdagavond. 
Sporthal Gaasperdam. Jeugd, vanaf 12 jaar speelt en traint 
op de donderdag, vanaf 18.00 uur. 
 

Competitie wordt er gespeeld door de jeugd op zaterdag. 
Competitie Dames spelen 4e en 5e klasse. Heren spelen 3e, 
4e en 6e klasse. 
 

Goedkoop 
-17 jaar. Leden vanaf 18 jaar 

 
 

Informatie websites. www.volleybalarena.nl 
www.sporthalgaasperdam.nl 
Telefonisch 020 696 15 46. Tot ziens bij Arena.


